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Voorzitter Freddie Kiel 

Aanwezigen Freddie Kiel, Fay Heemskerk, Salma Abd Adin, Tim de Groot , 
Michelle Magiera, Mitch Boontjes, Janne van Asselt, Zazi 
Nieuwenhuijs, Jippe van Roon (vanaf punt 10) , Robin Wacanno 
 

Afwezige(n) Minqiu Korevaar, Lola Fioole 

Ambtelijk secretaris Yara Kluiters 

Gast Pim Meulensteen 

 

1. Opening 

Voorzitter Freddie opent de vergadering om 18:01 

2. Notulen & actielijst 

De notulen van de vorige plenaire vergadering zijn geaccepteerd. 

PRO MEMORIE-01 Commissiehoofden geven actiepunten door aan afwezige 

leden; bij afwezigheid van een commissiehoofd zal de voorzitter dit doen. 

PRO MEMORIE-02 Maak documenten dyslexievriendelijk. 

PRO MEMORIE-03 Vergeet niet om je declaraties naar Tim te sturen. 

PRO MEMORIE-04 Vul alle polls in  

(PV 241001) Actie Jippe - Peil bij de UvA over het sturen van vertrouwelijke 

stukken. 
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Laten staan.  

(PV 241029) Actie allemaal - Input geven voor vragen voor de 

nieuwjaarsenquête voor 1 december.  

Mee bezig, laten staan.  

(PV 241105) Actie WPC - Het inloopmoment promoten op borden.  

Mee bezig, laten staan.  

(PV 241105) Actie Zazi en Freddie - PV stuk schrijven over fundraiser. 

Mee bezig, laten staan.  

(PV 241105) Actie Freddie -Stuur stukje Pim naar Code Goed Bestuur.  

Gedaan.  

(PV 241105) Actie Freddie - Wijzigingen aan werkafspraken van de 

Ambtelijk Secretaris doorvoeren en een B2 stuk schrijven.  

Gedaan. 

(PV 241105) Actie Robin - Met studieadviseurs praten over EC beperking en 

deze uitkomst naar een PV brengen.  

Nog niet gedaan. 

(PV 241105) Actie commissiehoofden - Eind deze week wijzigingen in 

beleidsplan doorgevoerd hebben.  

Nog niet gedaan. Laten staan.  

(PV 241105) Actie WPC - Paarse vrijdag organiseren met input van de raad.  

Mee bezig.  

(PV 241112) Actie Freddie- verwerk input over de profielschets decaan en 

mail Suzanne terug.  

Nog niet gedaan.  

(PV 241112) Actie OFC - Extra dispenser LAB42 aandragen op FO. 



Facultaire studentenraad                                                                                         

 studentenraad.nl/fnwi  ~  fnwi@studentenraad.nl 

Page 3 / 23 

Wordt nog gedaan.  

(PV 241112) Actie Salma - Quiz op Instagramverhaal maken over 

menstruatieproduct dispensers. 

Nog niet gedaan.  

(PV 241112) Actie Mitch - Menstruatieproduct dispensers verwerken in 

eerstejaars stuk.  

Gedaan.  

(PV 241112) Actie Zazi - Input menstruatieproducten verwerken in 

nieuwjaarsenquête.  

Gedaan.  

(PV 241112) Actie Michelle: input over nieuwe Mapiq naar gesprek met Yani 

brengen.  

Komt volgende week. Kan eraf 

3. Post 

In 

- Gen Z's career guidance project op 30 januari.  

Uit 

-  

4. Mededelingen 

Minqiu is er niet en machtigt Salma.  

Pim is niet aanwezig. 
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Mitch: 
1. Het is nog niet zeker of de mokken in de vaatwasser kunnen.  
2. Mitch heeft een aftermovie/presentatie van de bullshit PV gemaakt.  

5. Updates commissies, DB, CSR 

DB 

- Evaluatieweekend is geweest en naar aanleiding hiervan zal het DB 
alle genoemde ideeën verder uitwerken komende weken. Er zal 

onderhand dus een stuk komen over de verdeling van de 
commissies. 

- Indien je het evaluatieweekend hebt gemist en graag een recap wil, 

of zelf nog even input wil geven aan DB, laat het dan één van ons 
weten zodat we dit kunnen inplannen. 

- Commissie-evaluaties worden komende weken gepland. Via je 

commissiehoofd of het DB zal je hier een lettucemeet voor krijgen. 
--------------------------------------------------------------------------------- 

CSR 

- Vertrouwelijkheid: De CSR is aan het kijken hoe ze in het vervolg 
beter contact kunnen houden met de FSRen. Tijdens mediatie was 

er weinig communicatie mogelijk door de vertrouwelijkheid, er wordt 
nu gekeken of er andere afspraken gemaakt kunnen worden 
waardoor de FSRen iets meer op de hoogte gehouden kunnen 

worden. 
 
Robin zegt dat er in het verleden werkgroepen waren met mensen uit een 

FSR en de CSR en dat ze gezamelijk bezig waren met een dossier. Robin 
wil weten of dat weer gaat gebeuren. Freddie zegt dat er wel een kans is.  
--------------------------------------------------------------------------------- 

WPC 

- Paarse vrijdag maybe drag bingo? Praatjes van uva pride? Borrel, 
arts and crafts. TBD. 

- Nieuwjaarsenquete gepromoot in de TDL van december. Mensen 

dingen in januari TDL? Zeg nu, die lever ik ook voor de kerst in! 
- Mokken zijn binnen! Cobo is morgen! Speldjes op spelden! Formeel 

kleding budget uitgeven!  

- Notulen staan op de website.  
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Tim vraagt of er gecommuniceerd moet worden dat de speldjes niet 

gebrasst mogen worden tijdens de CoBo. Freddie gaat dit regelen.  

--------------------------------------------------------------------------------- 

ORC 

- Sinds vorige PV hebben wij nog niet vergaderd. Dat gebeurt 

morgen. Er is dus op dit moment niet veel nieuws te melden vanuit 
onze commissie. 

--------------------------------------------------------------------------------- 

OFC 

- Green Office UvA organiseert samen met ons op 10 december van 

16:30 tot 18:00 een gastcollege over plant-based diets! We gaan 
hier nog een zaal voor regelen en daarna zal er promotiemateriaal 
gestuurd worden die we kunnen verspreiden, maar boek het alvast 

in je agenda want het wordt vast leuk :) 

- Er komt een gesprek met de TOV’s (speciale studieadviseurs voor 
mensen met een functiebeperking). 

- We doen onderzoek naar statiegeldautomaten, dit komt ook op 
het BO. 

- Er zijn studielokalen geregeld voor de midterms deze week! 

 

--------------------------------------------------------------------------------- 

Studentassessor 

- Heidag: veel besproken over het opstellen van de beleidsagenda 
2025, het strategisch plan onderwijs (2025-2029) en het meerjarig 

financieel plan. Die laatste twee krijgt de raad op den duur ook 
opgestuurd  

- SA vacature: er lijkt veel belangstelling voor de vacature 

studentassessor 2025. Whoo! 
--------------------------------------------------------------------------------- 

 

6. Vaststellen agenda

1. Opening 

2. Notulen & actielijst 
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3. Post in/uit 

4. Mededelingen 

5. Updates commissies, DB, CSR 

6. Vaststellen agenda 

7. Wijzigingen faculteitsreglement 

8. Revisie werkafspraken met Ambtelijk Secretaris 

9. Voorbereiding ITK 

10. Diversiteitsnota 

11. Spreken op BO/IO 

12. W.v.t.t.k. 

13. Evaluatie stukken 

14. Evaluatie PV 

15. Rondvraag 

16. Actielijst 

17. Punten volgende agenda 

18. Sluiting 

 

Er is een protest op 25 november tegen de langstudeerboete en er wordt 

voorgesteld om het eventueel aan de agenda toe te voegen gezien deze PV  

het enige moment is dat hierover gestemd/gepraat kan worden. Robin 

voegt toe dat het belangrijk is om af te stemmen hoe de FSR het gaat 

aanpakken qua communicatie. Worden de studenten alleen geïnformeerd 

of ook aangemoedigd om te gaan?  

Mitch stelt voor om het op Instagram op dezelfde manier aan te pakken als 

vorige keer, omdat het in principe hetzelfde protest is.  

Zazi stelt voor om een korte peiling te doen en anders kan het op de agenda. 

De poll gaat over studenten actief aanmoedigen om naar het protest te 

gaan.  

De poll is positief. Studenten worden  via Instagram aangemoedigd om te 

gaan en dit hoeft niet meer in de agenda opgenomen te worden.  

De agenda is vastgesteld. 

7. Wijzigingen faculteitsreglement 
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1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Mist er informatie? 

Robin heeft geen inleiding geschreven, maar het stuk is vanzelfsprekend 

dus dat maakt niet heel erg uit volgens hem.  

3. Klopt er informatie niet? 

4. Discussiemoment 

a. Wat vinden we van de wijzigingen die voorgesteld zijn 

door het DT (exclusief het verwijderen van bijlage E)? 

Mitch vroeg zich af waarom de benoemingstermijn van 4 naar 5 jaar is 

gegaan en het aantal termijnen van drie naar twee keer. Robin denkt dat 

dit komt doordat dit UvA-centraal al geldt en de FNWI nog een beetje achter 

liep.  

Mitch vraagt naar de voornaamwoorden die worden vervangen en 

geneutraliseerd. Robin geeft aan dat er overal “hij” stond en dat er nu overal 

“de decaan” komt te staan.  

b. Wat vinden we van het verwijderen van bijlage E? 

Zazi vraagt wat Robin ervan vindt. Robin geeft aan dat er niet heel veel 

praktische gevolgen zijn. Formeel kunnen er geen rechten worden ontleend 

aan de bijlage. In het verleden is er altijd tegen het weghalen gestemd. Het 

is wel een fijn overzicht van alle regels. Robin denkt dat de bijlage er in kan 

blijven en wil graag tijdens het BO vragen waarom het DT de bijlage eruit 

wil halen.  

Tim geeft aan dat de bijlage is gebaseerd op de regels uit 2013. Hij vraagt 

zich af of de bijlage nog wel volledig klopt.  
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Robin zegt dat de afspraken medezeggenschap en onderwijsaanbod 

veranderd kunnen zijn, maar de rest niet. Dan hoeft de bijlage alsnog niet 

weg, maar kan wel aangepast worden.  

Tim denkt dat het vooral belangrijk is om inderdaad na te vragen op het BO 

wat de reden is. 

Robin denkt dat het wel nuttig kan zijn voor de FSR als het in het 

faculteitsreglement blijft staan.   

c. Wat vinden we van het eigen voorstel tot wijziging 

m.b.t. de betrokkenheid van de FSR bij toezicht op 

naleven van de OER? 

Mitch vindt het goed.  

Robin geeft aan dat het faculteitsreglement een ding is waar de FSR 

standaard instemmingsrecht op heeft. Het is een handig moment om aan 

te dringen dat het DT erover na moet denken. Formeel gezien is de FSR 

geen deel van evaluatieteam van de OER en het zou handig zijn als hier 

nieuwe regels over zouden komen.  

Het lijkt Janne goed om dit te bespreken op het BO.  

Freddie vraagt of dit ingestemd moet worden voordat het BO plaatsvindt. 

Robin zegt dat het ingestemd moet zijn om te kunnen spreken vanuit de 

hele raad.  

Janne geeft aan dat er ook alleen over een bepaald punt gestemd kan 

worden. Robin gaat nog kijken naar de beste manier om dit te doen. Hij 

denkt dat het niet heel handig is als hier heel veel PV’s overheen gaan en 

dat er meerdere keren gestemd moet worden. Hij legt ook uit waarom de 

FSR geen deel is van de evaluatie van de OER. Dit is omdat opleidingen 

technisch gezien een eigen OER hebben, hierdoor is de OC hierbij betrokken 
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en de FSR niet. Robin denkt dat het goed is om het proces centraler te 

maken.  

Tim zegt dat het volgens hem logischer is om het eerst op het BO te 

bespreken en daarna op een PV in te stemmen.  

Freddie zegt dat ze het hier wel mee eens is omdat er nog veel dingen 

gevraagd moeten worden op BO. Als de raad iets vindt kan het gebracht 

worden als een raadsmening, zonder dat het hele document ingestemd in 

moet worden. Robin snapt dit wel, maar vraagt zich af of er op het volgende 

PV wel over een deel gestemd moet worden. Freddie zegt dat dit kan, maar 

dat het ook een optie is om alles in één keer in te stemmen.  

Zazi vraagt of het naar het BO gebracht kan worden als een voorstel van 

het FSR of dat het daarvoor ingestemd moet zijn. Robin zegt dat dit kan. 

Freddie geeft ook aan dat het mogelijk is om voor het BO een gedeelte in 

te stemmen.  

*Actie Robin- stuk schrijven voor de volgende PV over wijzigingen 

faculteitsreglement en dan specifiek het eigen voorstel.   

8. Revisie werkafspraken met Ambtelijk Secretaris 

 Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

Mitch vraagt naar punt 17. Freddie legt uit hoe dat de blauwe stukken de 

nieuw toegevoegde stukken zijn.  

Mitch vraagt ook naar punt 19 en waarom deze weg is. Freddie geeft aan 

dat dit punt weg moest omdat het een werkafspraak is die geen betrekking 

heeft op de AS.  

2. Missen er stemvoorstellen? 

3. Kloppen de stemvoorstellen? 
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4. Kloppen de gemaakte wijzigingen? 

Janne geeft aan dat “week 42” te specifiek is in punt 17. Freddie geeft aan 

dat ze het wel kan veranderen. Er wordt afgesproken dat het wordt 

veranderd naar “binnen 3 maanden”.  

Robin zegt dat in punt 2 “dit persoon” moet veranderen naar “deze 

persoon”.  

5. Stemmen 

Stemvoorstel 1: De FSR FNWI 24/25 gaat akkoord met de werkafspraken 

met de Ambtelijk Secretaris en de benoemde wijzigingen 

Voor: 9 Tegen:  Blanco:  Onthouden: 3 

Stemvoorstel 1 is aangenomen. 

9. Voorbereiding ITK 

1. Is het niet duidelijk? 

2. Mist er informatie? 

3. Klopt de informatie? 

4. Discussiemoment 

a. Zijn er vragen over wat de ITK inhoudt? 

b. Zijn er vragen over wat de rol is van de FSR? 

c. Wat is onze input voor vraag 1? 

Mitch zegt dat er een standpunt moet worden ingenomen over dat de FSR 

niet tevreden is, aangezien dit ook een punt is van de FSR zelf.  

Janne noemt dat het een goed punt is dat er wel faciliteiten zijn, maar het 

moeilijk is om deze te regelen. Robin zegt dat het ook afhangt van de 
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specifieke functiebeperking. Mitch reageert hierop dat als er maar een 

gedeelte goed gaat, dit nog steeds niet goed genoeg is.  

Zazi en Fay hebben allebei slechte ervaringen als het gaat om begeleiding 

bij een functiebeperking. Zazi zegt ook dat de UvA niet heel veel doet 

behalve extra tijd geven. Tim beaamt dit en voegt toe dat het de standaard 

dingen zoals extra tijd wel geregeld worden, maar dat uitzonderingen altijd 

heel lastig zijn.  

Zazi vraagt wat het resultaat van een ITK is. Freddie antwoordt dat het een 

toets met 3 resultaten is. Het kan positief, positief onder voorbehoud of 

negatief zijn.  

Robin zegt dat er benadrukt moet worden dat het slecht is, maar er wel 

concrete voorbeelden genoemd moeten worden.  

Zazi vraagt of het wel nuttig is om kritiek te leveren en of het wel echt 

doorgekoppeld wordt aan het bestuur. Freddie geeft aan dat als het 

resultaat positief onder voorbehoud is, dat de universiteit er verplicht iets 

aan moet doen.  

d. Wat is onze input voor vraag 2? 

Tim en Zazi zijn tevreden.  

Robin geeft aan dat er soms nog wel problemen zijn tussen de FSR en de 

decaan. Op Science park valt dit heel erg mee.  

Janne geeft een voorbeeld van vorig jaar en zegt ook dat er benadrukt moet 

worden dat de band tussen de decaan en de FSR op de FNWI heel goed is.  

Freddie wil deze voorbeelden graag horen en vraagt of ze naar haar 

gestuurd kunnen worden.  

e. Wat is onze input voor vraag 3? 
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Robin vindt het eerste deel persoonlijk iets te positief voor zijn ervaringen 

van afgelopen jaren. Hij zegt dat de UvA wel hun best doet bij jaarlijkse 

terugkerende processen, maar als er een afwijking is, wordt er gelijk minder 

wordt gecommuniceerd. Een goed voorbeeld is het proces van de start van 

de nieuwe opleiding ST&I. Robin ziet in dat het DT het niet expres doet, 

maar dat er wel verbetering in zit, voornamelijk bij processen die niet 

standaard zijn.  

Tim zegt dat de officiële stappen zoals het betrekken van de OR en FSR wel 

worden genomen, maar dat studenten in het algemeen niet heel erg worden 

betrokken.  

Janne noemt dat er vorig jaar met het OER-proces ook enige problemen 

waren met de reactietermijn. 

Robin zegt dat het soms lijkt alsof er advies wordt gevraagd omdat het moet 

en niet omdat de mening van de FSR echt wordt gewaardeerd. 

f. Zijn er verder dingen die ik mee moet nemen naar het 

gesprek? 

Zazi denkt dat de lunchpauze wel meegenomen kan worden omdat het 

ontbreken hiervan een weerspiegeling is van de kwaliteit van de faculteit . 

Tim zegt dat dit wel UvA centraal is. Zazi antwoordt hierop dat het alsnog 

een heel belangrijk punt is voor de FNWI.  

Jippe komt binnen. 

10. Diversiteitsnota 

Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Mist er informatie? 

3. Klopt de informatie? 
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4. Discussiemoment 

a. Zijn er aspecten onduidelijk aan de voorgestelde 

maatregelen waar je meer uitleg over zou willen? 

Janne vond de hele nota redelijk onduidelijk. Ze vond dat er veel open 

deuren of onhaalbare dingen waren en dat er ook geen concrete oplossingen 

en plannen in stonden.  

Tim vraagt zich af of de diversiteitsnota heel veel gaat veranderen of 

helpen. Janne voegt hieraan toe dat het als een formaliteit voelt. Zazi 

antwoordt hierop dat het zwart op wit staat, dus dat er wel iets van gezegd 

kan worden als het niet goed gaat. Ook moet de decaan elk jaar 

verantwoording afleggen. Ook staan er volgens Zazi wel initiatieven in, 

zoals het actief benoemen van meer vrouwen.  

b. Heb je specifieke suggesties over acties of thema’s 

binnen de genoemde onderwerpen die toegevoegd 

zouden kunnen worden? 

Zazi vraagt naar de structuur en of mensen hier veranderingen in willen 

zien of hier vragen over hebben.  

Freddie geeft aan dat ze niet weet bij welk specifieke deel haar punten 

horen, aangezien ze bij elk stuk een beetje hetzelfde probleem terug ziet 

komen. Bij het diversity sounding board is erover gesproken dat het kort 

samengevat kan worden in “inclusiviteit en diversiteit is belangrijk en we 

moeten er aandacht aan besteden. Verder wordt het nog uitgewerkt.” 

Volgens Freddie zegt dit net te weinig voor een document dat geldig is tot 

2028. Ook staat er amper iets in over non-binaire mensen, pronouns en 

genderneutraliteit.  
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Jippe mist delen over autisme. Freddie beaamt dat het heel weinig over 

neurodivergente individuen gaat. Tim benoemt dat ADHD en dyslexie ook 

niet voorkomen in de diversiteitsnota.  

Zazi legt uit dat ze geen nulmetingen hebben. Dat soort gegevens kunnen 

lastig bijgehouden worden. Ze zijn op zoek naar hoe diversiteit gemeten 

kan worden. Zazi denkt wel dat het beter zou zijn als functiebeperkingen in 

het algemeen genoemd zouden worden.  

Zazi zegt dat elk hoofdstuk een beetje hetzelfde is en dat er weinig concrete 

plannen in staan. Freddie voegt hieraan toe dat dit de derde versie van de 

nota is en dat de eerste versie veel concreter was.  

Tim wil terugkomen op de nulmeting en de data. Hij vindt dat het niet te 

veel moet gaan over de hoeveelheid mensen met een functiebeperking, 

maar over het aanbieden van goede hulp. Freddie voegt hieraan toe dat er 

misschien wel weinig neurodivergente studenten zijn omdat de omgeving 

niet goed genoeg is.  Zazi wil benoemen dat er geen enkele universiteit is 

die zoveel bezig is met promoten dat ze inclusief zijn, terwijl dit heel erg 

tegenvalt.  

Jippe benoemt dat de UvA een programma heeft dat een student een 

begeleider kan krijgen als ondersteuning voor ASS en hij vraagt zich af 

waarom dit niet in de nota staat. Freddie denkt dat dit misschien in een 

ander beleid valt, net als een aantal andere problemen die hierboven zijn 

genoemd, maar dat het benoemen van  neurodivergente mensen wel bij 

inclusiviteit en diversiteit hoort.  

Robin is benieuwd of er een voorkeur is voor de opvolger van Peter en of 

het de bedoeling is dat dit een vrouw wordt.   

Fay vraagt wat de vervolgstappen zijn. Zazi antwoordt dat de raad 

ongevraagd adviesrecht heeft, dus dat het advies bij het volgende PV 

besproken gaat worden en dat het daarna naar het BO gebracht wordt. Fay 
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reageert hierop dat ze bij de aanwezigen van de bespreking eigenlijk geen 

studenten ziet, dus dat het handig zou zijn om te vragen of ze studenten 

uitnodigen. Freddie weet dat er wel meer input is verzameld dan alleen van 

de mensen die te zien zijn op de lijst met aanwezigen. Fay zegt dat het 

alsnog waardevol kan zijn.  

Janne vraagt of de klankbordgroep wel officieel instemmingsrecht heeft. 

Freddie geeft aan dat dit niet zo is.  

Robin geeft aan dat de FSR geen rechten heeft hierop. Er kan gevraagd 

worden of de FSR wel rechten kan krijgen. Er wordt aangegeven dat de 

input van de FSR heel erg wordt gewaardeerd, maar als de FSR geen 

rechten heeft maakt de input weinig verschil. Dit kan besproken worden 

tijdens het BO. Dit lijkt Tim een goed idee, ook om een bruggetje te vormen 

naar het punt over het faculteitsreglement.  

Robin geeft aan dat het ideaal zou zijn als het zwart wit ergens staat, maar 

dat het ook genoeg is als Peter tijdens het BO zegt dat de raad volgende 

keer adviesrecht krijgt.  

Freddie vraagt of dit iets is waarvan de raad gaat benoemen dat het 

volgende keer beter moet, of gaat de raad ongevraagd advies indienen om 

de nota te verbeteren.  

Robin vraagt of er een harde deadline is en of het niet mogelijk is dat er 

overlegd kan worden dat de klankbordgroep en de FSR erin meegenomen 

worden en dat dan het iets uitgesteld wordt.  

Zazi noemt dat het ook gaat over de medewerkers dus dat er ook gecheckt 

moet worden of zij er wel inspraak op hebben omdat het anders een beetje 

raar zou zijn. Ook geeft ze aan dat een mogelijk advies pas twee dagen 

voor het BO ingestemd kan worden en dat het niet netjes is om dan pas 

aan te geven aan het DT dat dit besproken moet worden. Er moet van 
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tevoren aangegeven worden aan het DT dat de FSR hier een discussie over 

wil houden.  

Robin wil wel nog benoemen dat als er een zwaarder ongevraagd advies 

komt, dat dit wel gecommuniceerd moet worden op het BO.  

c. Heb je grotere thema’s die je mist in de nota waar je 

graag aandacht aan besteed zou willen zien worden? 

d. Heb je nog verdere opmerkingen of suggesties? 

*Actie Zazi- Input verwerken en hier een PV stuk over schrijven 

*Actie Zazi - Controleren of de OR input heeft op de diversiteitsnota en wat 

hun input is.  

11. Spreken op BO/IO 

Discussiepunten 

1. Is het stuk niet duidelijk? 

2. Klopt de informatie? 

3. Mist er informatie? 

4. Discussiemoment: 

a. Wat vinden we van de huidige manier van spreken 

tijdens BO’s en IO’s? 

Robin denkt dat het geen perfecte strategie is en dat er verbeteringen zijn, 

maar dat er goed is nagedacht over waarom de huidige strategie wordt 

gebruikt.  

Zazi is fan van de huidige strategie. De 1e of 2e spreker krijgt goed de kans 

om zich voor te bereiden en het kan onhandig zijn als er onverwachts input 

wordt gegeven omdat dit de structuur van de discussie verpest.  
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Fay geeft aan dat ze het fijn vindt dat er structuur zit in de huidige strategie, 

maar dat er op het evaluatieweekend ook heel veel negatieve punten zijn 

genoemd. Ze zegt dat het ook een optie is om het huidige systeem te 

verbeteren.  

Janne zegt dat ze Zazi snapt, maar dat dit voornamelijk in extreme 

scenario’s het geval is. Ze denkt dat het systeem niet helemaal omgegooid 

wordt, maar dat het iets uitgebreid wordt. Een van de opties voor een 

nieuwe strategie houdt in dat er alleen dingen in de vergadering genoemd 

mogen worden die zijn besproken in de pre-meeting en dat hiermee Zazi’s 

zorgen worden voorkomen.  

Robin zegt dat de optie die Janne net noemde waarschijnlijk goed zou 

werken. Hij denkt wel dat er goed gekeken moet worden naar het 

laptopgebruik, hoewel hij niet zeker weet wat een alternatief zou zijn.  

Jippe is niet echt fan van het huidige systeem. Hij weet uit eigen ervaring 

dat het niet per se zo hoeft te gaan.  

b. Wat vinden we van alternatief 1? 

i. Zijn er nog andere voor- en nadelen? 

Robin denkt dat het niet werkt om het spreken te beperken tot een 

commissie, omdat de commissie het al vaak heeft besproken. Dit leidt niet 

tot meer inzichten.  

Fay vindt dat dit alternatief niet genoeg verandering is van het huidige 

systeem.  

Mitch geeft aan dat het per commissie ook heel erg uitmaakt hoeveel 

sprekers er zouden zijn.  

c. Wat vinden we van alternatief 2? 

i. Zijn er nog andere voor- en nadelen? 
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Robin denkt dat dit alternatief wel kan werken, maar dat het dan wel goed 

besproken moet worden in de voorbespreking. Misschien kan deze strategie 

gekoppeld worden aan de huidige strategie. Als Robin dossierhouder is, 

vindt hij het vervelend als iemand er random doorheen praat. Hij wil 

toevoegingen tijdens de vergadering nog steeds laten filteren door de 

sprekers.  

Fay wil benadrukken dat als iets niet op de pre-meeting is besproken, dat 

het dan ook niet zomaar gezegd mag worden. Dat het gesprek iets 

rommelig is, kan het misschien ook iets goeds zijn. Het gesprek voelt dan 

minder stijf.  

Zazi snapt Fay wel, maar ze ziet niet in hoe dit alternatief helpt bij het 

scenario dat mensen ter plekke een goed argument bedenken en dit kunnen 

uiten.  

Freddie en Fay beamen dat dit ook nog via de telegram kan.  

Robin zegt dat een BO soms serieus voelt, maar dat dit bij een BO ook goed 

kan zijn omdat de raad soms een duwtje in de rug wil geven aan Peter zodat 

hij bepaalde dingen te zegt. Bij een IO kan dit iets meer losgelaten worden 

dan bij een BO. Ook zegt Robin dat het een optie is om af te spreken om 

echt zo min mogelijk berichten te sturen die niet relevant zijn.  

Tim denkt dat een verschil in het IO en BO wel een goed idee is. Qua orde 

moet het volgens Tim beter gereguleerd worden door de voorzitter.  

Janne denkt dat als de strategie van de discussie goed wordt voorbereid en 

ook goed wordt gecommuniceerd dat de rest van de FSR wel kan inschatten 

of ze bepaalde toevoegingen wel of niet moeten inbrengen.  

Mitch komt terug op de opmerking van Robin, hij zegt dat het filteren van 

alle berichten op Telegram de taak is van de tweede spreker.  
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Robin zegt dat dit waar is, maar dat de tweede spreker tegelijk ook de 

discussie moet bijhouden dus dat het alsnog netjes en fijn is als er niet te 

veel irrelevante berichten zijn.  

Freddie voegt hieraan toe dat het ook fijn zou zijn als de relevante berichten 

zo goed mogelijk gevormd zijn, zodat een tweede spreker deze gewoon kan 

voorlezen.  

Jippe denkt dat alternatief 2 beter is dan alternatief 1. Hij denkt dat de 

mensen uit de raad wel zelf kunnen inschatten wat ze wel of niet kunnen 

zeggen, ook als het incidenteel voorkomt dat het niet is besproken op de 

pre-meeting. Janne is het hiermee eens op voorwaarde dat diegene wel bij 

de pre-meeting was en op de hoogte is van de strategie van de sprekers.  

Robin geeft aan dat als er een plotseling argument genoemd wordt er geen 

kans is op feedback, terwijl dit normaal gesproken wel het geval is.  Het is 

wel goed als er alsnog feedback gegeven kan worden via Telegram.  

d. Welke optie willen we komend BO uitproberen? 

Peilen huidige situatie → Voornamelijk neutraal.  

Peilen over optie 1. → Voornamelijk negatief/neutraal. 

Peilen over optie 2 → Voornamelijk positief.  

 

 

Freddie wil weten of er dingen zijn die onder voorbehoud moeten worden 

toegevoegd aan optie 2.  

Tim geeft aan dat het document goed ingevuld moet worden. Mitch stelt 

voor dat als iemand wil spreken, dat dit aankondigt wordt via Telegram en 

dat de 2e spreker dit regelt. Robin wil nogmaals benadrukken dat er echt 

minder laptopgebruik moet zijn.  
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Salma wil weten of het een goed idee zou zijn om de pre-meeting een paar 

dagen van tevoren te houden. Fay denkt dat dit niet nodig is omdat de 

documenten best vroeg online komen, dus dat mensen genoeg tijd hebben 

om zich voor te bereiden. Ook denkt ze dat het goed is om alle details vlak 

van tevoren te bespreken. Janne geeft aan dat de voorzitter er anders niet 

bij kan zijn. Freddie denkt dat het belangrijk is dat er een harde deadline is 

voor wanneer de voorbereiding in het document staat.   

Zazi denkt dat het handig is als de stukken die naar het BO/IO gaan op een 

PV worden besproken.  

Tim vraagt of er een deadline moet komen voor het document.  

Deze deadline komt uit op 48 uur van tevoren, behalve delen die nog 

behandeld moeten worden op PV.  

12. W.v.t.t.k. 

13. Evaluatie stukken 

Mitch vond het stuk van Zazi grappig omdat er dikgedrukte stukken waren, 

maar ook dikgedrukte én onderlijnde stukken.  

Zazi vond het ITK heel duidelijk en overzichtelijk.  

14. Evaluatie PV 

Yara geeft aan dat het fijn zou zijn als er soms iets beter aangegeven kan 

worden dat er van punt wordt gewisseld tijdens de discussie.  

15. Rondvraag 

Mitch geeft aan dat hij erachter is gekomen dat Kees niks weet van de CoBo. 

Michelle geeft aan dat het DB per ongeluk is vergeten om het DT uit te 

nodigen. Ze gaat hier achteraan.  

Tim:  
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1. Morgen is er pizza, vul de poll in. Voor de leden is er een hele pizza 

en verder zijn er nog wat losse stukken/grote pizza’s voor de gasten.  

2. Shotjes = Peachtree, Jägermeister en Goldstrike. Tim gaat nog 

alcoholvrije shotjes halen. Mitch wil Ketel, Tim gaat dit halen. Zazi wil 

ook flügel.  

3. Morgen is formele kleding nodig. Tim heeft nog niet veel declaraties 

gehad, maar het budget moet wel binnenkort uitgegeven worden.  

Fay benadrukt dat iedereen bij de CoBo moet zijn om 17:00.  

Fay heeft antwoord van TAQT, cursussen kosten tegenwoordig 550 euro. 

Ze wil vragen wanneer het OER proces begint. Janne zegt dat OER-A rond 

december begint en OER-B iets later.  

Fay noemt dat er ook nog twee andere trainingen zijn: effectief vergaderen 

en constructief overleggen. Er is niet genoeg budget om ze allebei te doen. 

Ook is het mogelijk om één bij TAQT te doen en een van ASVA te doen. 

Janne vindt allebei een beetje overkill. Freddie denkt dat constructief 

overleggen nuttiger is. Mitch weet niet of effectief vergaderen nodig is 

omdat hij tevreden is met hoe het nu gaat.  

Robin kan constructief overleggen aanraden.  

Raad gaat pollen over constructief overleggen en de poll wijst positief uit. 

Fay vraagt aan Tim of de begroting van de FNWI er al is. Dit is niet zo.   

Zazi meldt dat iedereen input moet geven voor de Too Dah Loo en 

nieuwjaarsenquête. Tim reageert hierop dat het formulier voor late 

tentamencijfers gepromoot kan worden.  

16. Actielijst 

(PV 241001) Actie Jippe - Peil bij de UvA over het sturen van vertrouwelijke 

stukken. 
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(PV 241029) Actie allemaal - Input geven voor vragen voor de 

nieuwjaarsenquête voor 1 december.  

(PV 241105) Actie WPC - Het inloopmoment promoten op borden.  

(PV 241105) Actie Zazi en Freddie - PV stuk schrijven over fundraiser.(PV 

241105) Actie Robin - Met studieadviseurs praten over EC beperking en 

deze uitkomst naar een PV brengen.  

(PV 241105) Actie commissiehoofden - Eind deze week wijzigingen in 

beleidsplan doorgevoerd hebben.  

(PV 241105) Actie WPC - Paarse vrijdag organiseren met input van de raad.  

(PV 241112) Actie Freddie- verwerk input over de profielschets decaan en 

mail Suzanne terug.  

(PV 241112) Actie OFC - Extra dispenser LAB42 aandragen op FO. 

(PV 241112) Actie Salma - Quiz op Instagramverhaal maken over 

menstruatieproduct dispensers. 

(PV 241119) Actie Robin- stuk schrijven voor de volgende PV over 

wijzigingen faculteitsreglement en dan specifiek het eigen voorstel.   

(PV 241119) Actie Zazi- Input verwerken en hier een PV stuk over schrijven 

(PV 241119) Actie Zazi - Controleren of de OR input heeft op de 

diversiteitsnota en wat hun input is.  

17. Punten volgende agenda 

Stuk over taakgroep archiveren en een stuk over commissies.  

Stuk over statiegeld en een stuk over inzage tentamens 

2x een stuk over terugkoppeling.  

Een stuk over promotiemateriaal.  
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18. Sluiting 

Voorzitter Freddie sluit de vergadering om 19:56. 


